
 

 
 

 
 

 
 
 

SSRZ (Q) 

建造業安全督導員進階課程 

Enhancement Course for Construction Safety Supervisors 

 

近年修改的職安健法例，工務工程合約的施工安全要求, 安全督導員在安全審核及安全查核的角色，安全施工程序

簡介，5 S工地整潔，風險評估，安全巡查，意外調查，個案研究。 

 
Update on Occupational Safety & Health Legislation in Hong Kong Contractual Safety Requirements in 
Government’s Projects, The Role of Safety Supervisor in Safety Audit and Safety Review on site, Brief 
Introduction on Safe Working Cycle, 5S on Housekeeping on Site, Risk Assessment, Safety Inspections, Accident 
Investigations, Accident Cases Study. 
 

Lecturer 

講師 

Professionals, HKIC Lecturers 

專業人士、香港建造學院講師 

Medium of 

Instruction 

授課語言 

Cantonese 

廣東話 

Mode of 

Attendance 

授課形式 

Part-time ay (2 days, total 12 hours) 

[6 hours per day (09:00-16:00); total 2 days, 1 day per week] 

Part-time evening (4 sessions, total 12 hours) 

[3 hours per sessions (18:30-21:30); total 4 sessions, 2 sessions per week] 

日間課程 (2天，共12小時) 

[第1及第2天各6小時(09:00-16:00)；共2天，每週1天] 

夜間部份時間制 (4堂，共12小時) 

[第1至4堂各3小時(18:30-21:30)，共4晚，每週2堂] 

Commencing 

開課日期 

Part-time day日間課程: 

To be confirmed 待定 (Saturday 星期六) 

 

Part-time evening夜間部份時間制: 

To be confirmed 待定 (Wednesday & Friday 週三及週五) 

 

Venue 

上課地點 

HKIC, Kwai Chung Campus, 7-11 Kwai Hop Street, Kwai Chung 

香港建造學院 葵涌院校   葵涌 葵合街 7 至 11 號 

 

Admission 

Requirements 

入學條件 

Attendee: Applicant should completed the construction site safety supervisor certificate which 

is issued by HKIC (CIC/CITA/Occupational Safety and Health Council) over 5 years. 

(i) Ability to read and write in Chinese, and 

(ii) Completion of secondary education (F.5 under HKCEE or F.6 under HKDSE) or above or 

equivalent or 23 years of age or above and 3 years of working experience.  

(iii) Applicant should submitt the Copy of the Safety Supervisor Certificate. 

對象：持有由香港建造學院(建造業議會/建造業訓練局/香港建造學院訓練學院)或職業安全健康

局所頒發的建造業安全督導員證書五年或以上的人士 

(i) 須具有閱讀及書寫中文的能力；及 

(ii) 香港中學會考/中學文憑程度或以上或同等學歷或年滿23歲及須具有3年工作經驗。 

(iii) 申請者必須附上5年或以上由香港建造學院(建造業訓練局/香港建造學院訓練學院)或職業安

全健康局所舉辦的40小時或以上之「建造業安全督導員證書」副本。 

Award of 

Certificate 

證書頒發 

Attended the whole course and passed the examination 

出席整個課程及考試合格 

Course Fee 

課程費用 

$500.00 

Enquiry 

查詢課程 

2100 9000（Service Hours 服務時間：08:45 – 13:00; 14:15 – 17:15） 

 

Application Form 

報名表格 

Please use the ‘SSRZ’ course application form 

請使用印有「SSRZ」之報名表 
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